
 

                                                                                                                    

 

 

 

 Referat fra skolebestyrelsesmøde - 21.11.23 kl.17.15-

18.45 

Deltagere: Søren Palshøj (formand), Fritze Friis-Thorsen (næstformand), Tommy Christensen, 

Pia Jacobsen, Mathilde Pust, Signe Kring (medarbejderrep.) Pia Rasmussen (medarbejderrep.), 

Lene Kronow (skoleleder) Charlotte (mellemleder), Pelle (9A) formand og Laura (9A) 

næstformand,  

Fraværende: Pia J, Mathilde,  

Dagsorden Ansvarlig Bemærkninger 

1. Bemærkninger til 

dagsorden 

 Ingenting  

2. Godkendelse af referat  Godkendt 

3. Brug af sociale medier – 

hvordan forholder vi os 

elevernes brug heraf? 

Alder, forældreansvar mv. 

Alle Charlotte Karup fra SSP deltog under 

punktet og fortalte om børn og unges 

hverdag i en digital verden.  

Hun fortalte om udfordringer i samspillet 

mellem skole og hjem ved digital 

mobning.  

En ide at skolebestyrelsen tager emnet 

op omkring den digitale verden allerede i 

0. klasse, for at italesætte 

anbefalingerne. ”Digital genial” – er et 

værktøj til brug til forældremøder.  

SSP tager ud og laver undervisning i ”dit 

liv på nettet” i 4. og 6. klasse. 7. klasse 

”den sikre side” og 8. klasse ”det gode 

teenager-liv” inkl. Forældremøde.  Lige 

nu mangler undervisningen i 2. klasse i 

”dit liv på nettet” inkl. Forældremøde. 

7.-9.årgang laver i øjeblikket 

”ungeprofilundersøgelsen”.  

 

 

 

 



 

                                                                                                                    

 

4. Nyt fra parterne 

- Ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Lene/Charlotte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ledelse: 

• Sekretær 

Orientering om situationen.  

• Møllerupbakkeby – uge 6 

Emneugen er flyttet til uge 11. 

Der er nedsat en arbejdsgruppe, 

som vil komme med et oplæg til 

resten af medarbejderne. Vi har 

talt om en udvidelse af 

skoledagen om torsdagen og 

holder åbent hus for forældre.  

• Mentaliseringsoplæg 

Lene og Charlotte er i gang med 

oplæg omkring ”mentalisering” 

med de forskellige teams. Det 

var meningen at det skulle have 

været lavet til en pædagogisk 

dag i oktober, men den dag var 

mange fraværende.  

• Åbent hus i SFO 

Vi holder åbent hus i SFO, med 

julehygge torsdag d. 7/12 kl. 14-

16 

• Indskrivning af forårsbørn 

14 af vores distriktsbørn er 

skrevet ind – og 11 har ønsket os 

til. Forvaltningen laver 

klassedannelse og vi kan give 

forældrene besked d. 7/12, om 

hvem der er indskrevet på 

skolen.  

• Renovering af madkundskab 

og H/H lokalet. 

Pengene er båndlagt og arbejdet 

med tegninger er i gang. Vi har 

talt om en omrokering af 

lokalerne, så madkundskab og 

H/D lokalerne byttes om – og 

musik og den håndarbejdslokalet 

byttes. Det vil gøre, at begge 

lokaler der bruges til H/D 



 

                                                                                                                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- Medarbejder 

 

 

 

 

 

 

- Forældre 

 

- Elever 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Signe/Pia 

 

 

 

 

 

 

Forældre 

 

Elever 

 

undervisning ligger ved siden af 

hinanden. Vi regner med at 

arbejdet går i gang i uge 7 – og 

varer ca. 20 uger.  Vi har en 

udfordring med lokaler i 

byggeperioden, både til 

undervisning og prøverne.  

• Light post 

Vi havde indbudt til et event i 

dag, og der kom en forælder 

med et barn og tre 

medarbejdere.  Tak for input. På 

fredag holder Falsters hjerte 

endnu et.  

 

Medarbejder:  

Mentaliserings oplægget har været godt 

– og givet noget til teamene.  

Dejligt at vi har fået sekretærhjælp.  

Udskolingen har haft projektuge med 

overemnet ” Verden omkring os”.  

 

 

Forældre:  

 

Elever:  

Udskolingen har haft elevrådsmøde i 

dag. Der er problemer på 

drengetoiletterne – tis på gulvet.  

Løsningen kunne være plakater op på 

toiletterne som kampagne.  

Fælles elevrådsmøde på REFA. Det blev 

talt om affaldssortering, som måske 

starter efter nytår. Hvordan skal det 

gøres på skolerne og hvor mange og 

hvor skal skraldespandene være? 

Plakater op ved skraldespandene. Man 

kunne lave en event når det starter op. 

Aftale, at Laura og Pelle kontakt til det 

lille elevråd ang. Affaldssortering.  



 

                                                                                                                    

 

- MED/TRIO 

 

MED/TRIO:  

 

 

5. Økonomi Ledelsen Det ser pænt ud. 

6. Princip for kommunikation 

– skal vi have et sådan? 

Alle Tages op i medarbejdergruppen, som 

vender tilbage – og derefter tages det op 

igen.  

7. Sidste skoledag – hvad 

tænker skolebestyrelsen 

en sidste skoledag skal og 

kan? 

 

Alle 

  Punkt næste gang 

8. Aftaler om næste møde 

(tidspunkt og indhold) 

Alle Vi mødes kl. 17.15. Møde kl. 17.15-

18.15 og derefter spisning.  

9.  Evt. Alle  

10.  Punkter til næste møde Alle • Refleksion omkring brugen af 

digitale læremidler.  

• Sidste skoledag  

 

11.  Personfølsomt Ledelsen  

 

Næste møder:   12/12 23 – 30/1 24 – 27/2 24 – 23/4 24 – 28/5 24 – 18/6 24  


